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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 14.09.2021 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 07.09.2021. Uskutočnilo sa 

v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením priestoru 

pre verejnosť o 16,40 hod. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

2.   Martin Rybár   -   starosta obce 
3.   Mgr. Eva Belicová    -   prednosta obecného úradu  
4.   Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór obce 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert  - ospravedlnený 
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
P r o g r a m : 
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1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Schválenie programu  

4. Správa o plnení uznesení OZ  

5. Správa z vykonaných kontrol  

6. Návrh VZN č. ...... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

7. Návrh VZN č. ...... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce  

8. Návrh VZN č. ... /2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o 

výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania  

9. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný 

majetok obce  

10. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia 

chodníkov a cesty, rekonštrukcia RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, MOPS, 

opatrovateľská služba, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia budovy A v MŠ, výzvy z 

Environmentálneho fondu ai.)  

11. Upustenia od vymáhania pohľadávok  

12. Dotácie z rozpočtu obce  

13. Projekt BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s  

14. Zmena rozpočtu obce na rok 2021  

15. Správy z komisií OZ  

16. Návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Sučany 

17. Rôzne  

18. Interpelácie  

19. Záver  

 

 

Otvorenie 
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Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných prítomných poslancov (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián 
Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica). Ospravedlnil neúčasť 
JUDr. Miroslava Mierta. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-
stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v čase 
pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády (dezinfekcia, 
použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Gabriela Pecková, Ing. Marián Dianovský. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Mgr. Gabriela Pecková, Ing. Marián 
Dianovský: 
Za: 4 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, p. Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert 
Kováč: 
Za: 4 (p. Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. Martin Giert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Róbert Kováč) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta požiadal o schválenie doručeného programu rokovania obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia 
obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu. 
 
p. Kyselica požiadal obecné zastupiteľstvo o presun problematiky Futbalového oddielu Tatran 
Sučany na začiatok rokovania vzhľadom k tomu, že sú prítomní zástupcovia oddielu. 
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p. starosta navrhol presunúť bod 12 programu OZ za bod 5 programu OZ a následné prečíslovanie 
bodov programu a zmenu programu: doplnenie bodu 13 programu o informáciu o súdnom konaní 
Ing. Stanovský / obec Sučany o zaplatenie 156.365,63 €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo prerokovalo zmenu programu: 
presun bodu 12 programu OZ za bod 5 programu OZ a následné prečíslovanie bodov programu a 
zmenu programu: doplnenie bodu 13 programu o informáciu o súdnom konaní Ing. Stanovský / 
obec Sučany o zaplatenie 156.365,63 Eur 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o plnení uznesení 
 
p. prednostka informovala, že Všeobecne záväzné nariadenia obce prijaté na predchádzajúcom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva boli zverejnené. Zmluva so spol. Turmat bola podpísaná, odplata 
bola uhradená. Zmluva k zriadeniu vecného bremena pre spol. Axioma bola podpísaná, odoslaná. 
Zmluva s p. Katarínou Rizmanovou bola podpísaná, kúpna cena uhradená. Dva zámery na zriadenie 
vecného bremena s p. Bubniakovou a p. Bujňákom boli zverejnené, budú predmetom rokovania 
dnešného zasadnutia obecného zastupiteľstva. Čo sa týka výpožičky športového areálu, bol 
spustený rezervačný systém na tenisový kurt v Hradiskách. So spoločnosťou Silencia bola 
podpísaná zmluva, nájomné zmluvy na byty boli predĺžené. Dohody o splátkach boli uzatvorené, 
spísané dodatky k nájomným zmluvám. V prípade, že nebudú uvedené dohody dodržané, môžu byť 
nájomcom odstavené energie, pozastavený vývoz žúmp.  
Skonštatovala, že žiadosti o dotácie a dávky v hmotnej núdzi boli vyplatené. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Veronika Ďaďová. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
II. berie na vedomie Správu o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa z vykonaných kontrol  

 
Hlavný kontrolór informoval o vykonaní Kontroly stavu a vývoja dlhu obce a možností obce pri 
využití návratných zdrojov financovania, podľa zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy. Kontrola bola vykonaná na základe plánu kontrol schváleného obecným 
zastupiteľstvom. Uvedený materiál bol prítomným zaslaný pred rokovaním obecného 
zastupiteľstva. Celkový dlh je možno vyšší, no do celkového úveru sa nezapočítavajú záväzky 
vyplývajúce z úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania na bytový dom Hradiská. Obec má 
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povinnosť zo zákona sledovať v rozpočtovom roku vývoj dlhu a splátok. Ak celková suma dlhu 
dosiahne viac ako 50 %, tak musí obec prijať potrebné opatrenia. Tento dlh sleduje hlavný 
kontrolór, v prípade vzniku problémov je povinný to oznámiť ministerstvu financií. Celková výška 
dlhu obce k 31.6.2021 predstavuje 326 178 €, čo predstavuje 8,61% skutočných bežných príjmov 
predchádzajúceho rozpočtového roka. Celková predpokladaná výška ročných splátok návratných 
zdrojov financovania obce za rok 2021 predstavuje sumu 126 016 € čo predstavuje 5,36 % skutočných 
bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o prostriedky poskytnuté v príslušnom 
rozpočtovom roku obci z rozpočtu iného subjektu verejnej správy, prostriedky poskytnuté z Európskej 
únie a iné prostriedky zo zahraničia alebo prostriedky získané na základe osobitného predpisu. Záver 
tejto správy znie, že Obec Sučany nie je povinná prijať opatrenia na zníženie celkovej sumy dlhu, 
nakoľko nie je dosiahnutá hranica celkovej sumy dlhu a spĺňa podmienky pre prijatie návratných 
zdrojov financovania do budúcnosti.  
 
Diskusia: p. Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, p. prednostka 
 
p. Kyselica sa opýtal, že ak obec nesmie prekročiť 60 %  skutočných bežných príjmov. Obec má 
8,61 % zaťaženie, teda má priestor pre prijatie ďalšieho úveru. 
 
Hlavný kontrolór obce odpovedal, že do celkového dlhu obce sa nezapočítava dlh zo Štátneho 
fondu rozvoja bývania, čo je cez 1 mil. €. Stále je to dlh, ktorý je zabezpečený splácaním 
nájomcami. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že teda nie je problém s prijatím úveru v prípade nejakého projektu. 
 
Hlavný kontrolór odpovedal, že momentálne áno. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal hlavného kontrolóra, či vie povedať, aká bola situácia pred 1-2 
rokmi, či je vývoj dlhu rovnaký. 
 
Hlavný kontrolór uviedol, že došlo k miernemu navýšeniu z 5 % na 8 %. 
 
p. prednostka dodala pre úplnosť informácií, sú zazmluvnené dve splácania úveru, 32 949,62 EUR  
(korekcia NFP na rekonštrukciu komunitného centra) - , ktorú obec začne splácať v splátkach po 
900 € od septembra 2022 a suma návratnej finančnej výpomoci - kompenzácia výpadku dane z 
príjmov FO v r.2020 v dôsledku pandémie COVID-19 vo výške 87 422,00 EUR, ktorú obec bude 
splácať od r. 2024 po 21 855 €/rok. 
 
p. starosta povedal, že na poslednom sneme Združenia miest a obcí Slovenska sa zaoberali 
informáciou, že je pripravené uznesenie Združenia, aby sa návratná pôžička preklasifikovala na 
dotáciu, môže k tomu dôjsť.  
 
p. prednostka dodala, že obec má nízke úverové zaťaženie. Istina Štátneho fondu rozvoja bývania sa 
do celkového dlhu nezapočítava, no je potrebné ju splácať. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly 2 Uznesenia z 
rokovania Obecného zastupiteľstva v Sučanoch konaného 14. septembra 2021 Správu č. 7/2021 z 
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Kontroly stavu a vývoja dlhu obce a možností obce pri využití návratných zdrojov financovania, 
podľa zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
II. berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly Správu č. 7/2021 
z Kontroly stavu a vývoja dlhu obce a možností obce pri využití návratných zdrojov financovania, 
podľa zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Dotácie z rozpočtu obce 
 
Dotácia Futbalovému oddielu Tatran Sučany 
 
p. starosta uviedol, že žiadosť Futbalového oddielu o poskytnutie dotácie bola doručená na Obecný 
úrad dňa 27.8.2021. Futbalový oddiel žiada dofinancovanie finančnými prostriedkami vo výške 
6.600 €. Svoju žiadosť odôvodňujú tým, že pre r. 2021 Futbalovému oddielu bol zrušený plat 
hospodára a hospodárku. Tieto náklady uhrádzajú z prostriedkov na športovú činnosť. Jedná sa o 
plat hospodára 200 € mesačne, na hospodárku 300 € mesačne, čo spolu za rok predstavuje náklady 
5 tis. €, keďže pracujú 10 mesiacov za rok. Na dofinancovanie žiadajú aj prostriedky na plat trénera 
100 € mesačne, spolu 600 €, doprava na zápasy mimo obce 400 € a materiálno-technické vybavenie 
600 €, celkom 1600 €. 
 
Diskusia: Mgr. Pecková, p. Kyselica 
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia prerokovala žiadosť o poskytnutie dotácie vo výške 
500 € pre Futbalový oddiel Tatran Sučany. Čo sa týka časti žiadosti na dofinancovanie platu 
hospodára a hospodárky, jedná sa o porušenie účelu použitia dotácie. Ekonomická komisia 
odporúča schváliť poskytnutie dotácie vo výške 1600 €, vyžaduje predloženie vyúčtovania jej 
použitia. 
 
p. Kyselica sa opýtal na základe vyjadrenia ekonomickej komisie, či žiadosť je zle zadaná. 
 
p. starosta odpovedal, že nie zle zadaná ale dotácia je zle použitá.  
 
Mgr. Kováč dodal, že dotácia nesmie byť použitá na platy.  
 
p. Kyselica dodal, že ho  mrzí, že už pred tromi rokmi navrhoval, aby rodičia prispievali na tréning 
detí 10 € mesačne, čo pri 50 deťoch je 500 € a mali by zdroje na dofinancovanie. No dotácia vo 
výške 1600 € nebude postačujúca.  
 
Hlasovanie za umožnenie vystúpenia p. Špirkovi, zástupcovi Futbalového oddielu Tatran Sučany: 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, Mgr. Gabriela Pecková, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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p. Špirko uviedol, že v zmluve je uvedené, že môžu využiť peniaze z činnosti na plat hospodára, 
hospodárky. Nerozumie, prečo nemôže peniaze z činnosti použiť na plat hospodára, hospodárky, 
keď je to uvedené v zmluve.  
 
Hlavný kontrolór uviedol, že ekonomická komisia vychádzala zo žiadosti Futbalového oddielu, kde 
bolo priamo napísané, že nakoľko pre r. 2021 im bolo zrušené použitie na platy hospodára, 
hospodárky, tieto uhrádzajú z prostriedkov určených na športovú činnosť. 
 
p. starosta sa opýtal, či dorastenecké mužstvo je zo Sučian.  
 
p. Špirko odpovedal, že družstvo tvorí 16 chlapcov zo Sučian,  možno 2 – 3 hráči z Turčianskej 
Štiavničky, Turian.  
 
p. starosta sa opýtal na zapožičiavanie futbalového ihriska. 
 
p. Špirko odpovedal, že vypomohli Fomat-u, 17-19-roční dorastenci odohrali 4 zápasy na 
futbalovom ihrisku v Sučanoch. Uviedol, že zástupcovia Futbalového oddielu nevedeli, že je 
potrebné uzatvorenie zmluvy s obcou na odplatu 200 € za zápas. Získaných 600 € chceli použiť na 
vyplatenie hráčov Vojvoda, Bajana, Obžut, Nosek. 
 
p. starosta uviedol, že obec mala o tejto zmluve vedieť.  
 
p. Špirko dodal, že získané financie budú poukázané na účet obce. 
 
p. starosta povedal, že sa jedná o obecný majetok, o jeho prenájme by mala byť obec informovaná.  
 
p. Špirko odpovedal, že uvedená zmluva sa opraví, peniaze pôjdu na účet obce.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil MUDr. Richard Koyš.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške 6.600,00 EUR na 
dofinancovanie fungovania FO Tatran Sučany t.j. - Zberné faktúry SFZ, doprava na mfz, 
hospodárhospodárka, odmeny trénerov, údržba a PHM 
II. schvaľuje žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške 1.600,- EUR na 
dofinancovanie fungovania FO Tatran Sučany t.j. - Zberné faktúry SFZ, doprava na mfz, 
hospodárhospodárka, odmeny trénerov, údržba a PHM  
Za: 1 (Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 5 (Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský,  p. Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Richard Koyš) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške 6.600,00 EUR na 
dofinancovanie fungovania FO Tatran Sučany t.j. - Zberné faktúry SFZ, doprava na mfz, 



________________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14.09.2021 

 
   
  

hospodárhospodárka, odmeny trénerov, údržba a PHM 
II. schvaľuje žiadosť FO Tatran Sučany na poskytnutie dotácie vo výške 6.600,- EUR na 
dofinancovanie fungovania FO Tatran Sučany t.j. - Zberné faktúry SFZ, doprava na mfz, 
hospodárhospodárka, odmeny trénerov, údržba a PHM  
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, JUDr. Mgr. 
Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Gabriela Pecková) 
 
 
Návrh VZN č. …… / 2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 
p. starosta informoval, že návrh prítomní obdržali, bol prejednaný jednotlivými komisiami. Je snaha 
tento množstevný zber nastaviť tak, aby občan ktorý triedi a separuje odpad, bol zvýhodnený. I 
tento množstevný zber má veľa úskalí a otázok, ktoré bude potrebné doriešiť so zberovou 
spoločnosťou Brantner, ktorá má monopol. Požiadal o stanoviská komisií k VZN. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že problém vzniká v tom, že skládkovanie je čoraz drahšie. Je potrebné naučiť 
občana separovať, čím sa obci znížia náklady. Riziko, že je možnosť zvýšenia čiernych skládok, je 
aj teraz. Aj pri stojiskách v súčasnej dobe občania nechávajú odpad i keď zberný dvor je otvorený. 
Nie je zmyslom suplovať zberný dvor. Občan sa sám rozhodne, koľkokrát mu bude zabezpečený 
vývoz smetí. Bude to vychádzať menej ako teraz. Keď občan bude separovať, bude mať menej 
odpadu v popolnici a tým pádom ju bude menej často vyvážať. Tým sa znížia náklady na vývoz i 
náklady celej obce, čo je zmyslom celej zmeny.  
Komisia vypracovala návrh, podľa ktorého budú zvýhodnení občania, ktorí separujú. Tým sa urobí 
prvý krok. Prejsť na váhový systém nie je možné, nakoľko firma Brantner má monopol a neumožní 
váženie odpadu. 
Zberný dvor by podľa návrhu mohol byť otvorený dva dni v týždni do 18,00 hod. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča návrh uvedeného VZN schváliť. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia verejného poriadku neodporúča uvedené VZN 
schváliť, i keď on osobne  je za jeho prijatie. Podporuje návrh Mgr. Kováča. 
U občanov, obci sa zníži náklad za predpokladu zvýšenia separovania.  
 
p. prednostka faktickou poznámkou uviedla k histórii vývoja VZN, že začalo vznikať na jar s tým,  
že bol predložený jeho návrh. Eviduje nespokojných občanov, ktorí separujú a neseparujú odpad, 
pričom platia rovnako. Najjednoduchším systémom bolo pripravenie návrhu VZN v náväznosti na 
frekvenciu vývozu odpadu tak, ako v meste Turany. Obec si nevie poradiť s neporiadkom odpadu 
okolo stojísk, kde občania odkladajú odpad, z ktorého sa po navlhnutí stáva komunálny odpad. 
Odpratávajú ho hasiči, z ktorých sa takto stávajú smetiari. Obec tak platí za nevytriedený odpad 
zmesový. V rámci diskusií na Facebooku sa ozvali občania, že tu nie je priestor, kapacity 
kontajnerov sú poddimenzované v  súlade s vyhláškou, ktorá na obyvateľa stanovuje 60 l odpadu.  
Zberová spoločnosť triedeného odpadu - Envipak by mal vyvážať o jeden vývoz menej na rok, než 
v súčasnosti robí. Plasty takto prepočítať nie je možné. Jediná možnosť je váženie odpadu. Obec 
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nemá váhu na odpad, v súčasnosti je to o frekvencii. Rada by bola, keby bolo možné začať 
odmeňovať občanov obce za nižší zmesový odpad. No kým obec ani Brantner nemá váhu, nie je to 
možné zmerať. Druhá alternatíva je odmeňovať za vyššiu separovanosť. Brantner avízoval, že v lete 
začal s jedným medzivývozom papiera. Avízoval, že budúci rok sa prejde na vrecový zber papiera 
od rodinných domov, v súčasnosti sa realizuje vrecový zber plastov.  
Alternatívou je tak, ako Obec Košeca, nalepiť QR kódy na vrecia a evidovať. Medzičasom obec 
zaviedla z hľadiska platenia poplatku za komunálny odpad, že hlava rodiny preberie platenie 
poplatku za ostatných členov domácnosti. Je potrebné motivovať občanov, aby sa odklonil odpad od 
kontajnerov na stojiská. Občania pokiaľ nechcú skladovať odpad u seba, môžu ho doviezť na 
zberný dvor a nebudú zahlcovať kontajnery. Obec od januára rieši odpad.  
 
p. Kyselica uviedol, že zámer je dobrý, no je otázne ako sa k tomu postavia ľudia. Tí čo si dávali 
vyvážať odpad dvakrát mesačne, ho budú dávať vyvážať raz a budú hľadať, kde dávať ostatný 
odpad, nebudú ho mať kde dávať. Zberné nádoby je potrebné rozmiestniť po obci, nech majú 
občania kde odpad dávať, rozdať po obci farebné vrecia.  
 
p. starosta uviedol, že sa nájdu aj špekulanti a odpad sa nahromadí v okolí stojísk, bude potrebné ho 
zbierať. Informoval, že októbri sa uskutoční ďalší vývoz, občania si môžu prevziať na obecnom 
úrade modré vrecia. Brantner uvažuje o vývoze papiera štvrťročne. Dňa 26.7.2021 sa v rámci 
pilotného projektu vyzbieralo vrecovým zberom 4 tis. ton papiera, dnes sa robí zber v obci 
Podhradie.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že občan sa musí naučiť sám, musí separovať. Vrecia pre rodinné domy sa 
budú rozdávať každé dva týždne. Keď sa občania naučia pristupovať k problematike zodpovedne, 
pôjde to. Filozofiou je, že obec bude za odpady platiť čoraz viac. Samotné skládkovanie pôjde o 20 
% hore. 
 
p. Kyselica sa opýtal, kto bude občanov kontrolovať.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že na Slovensku ešte nie sú nastavené podmienky. Je potrebná aj osveta, 
informovanie občanov v Sučianskych zvestiach, že čím viac sa odpadu vyseparuje, tým to bude 
lacnejšie.  
 
Ing. Dianovský uviedol, že je potrebné osvetou, argumentovať číslami. Vo zvestiach je potrebné 
zverejniť, koľko zaplatí občan za 20 vývozov, koľko zaplatí za 10 vývozov, koľko tak ušetrí. Opýtal 
sa, či nie je nejaký projekt, spôsob informovania občanov. 
 
p. prednostka povedala, že je možná úprava VZN, že keď si niekto nastaví, že sa mu bude 
komunálny odpad vyvážať 1 x mesačne a chce počet vývozov navýšiť, zakúpi si žetón na obecnom 
úrade.  
 
Hlasovanie k prijatiu VZN: 
Obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo Návrh VZN č. 6 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
II. sa uznieslo na VZN č. 6/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2012 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  
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Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, JUDr. Mgr. 
Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Gabriela Pecková) 
 
Návrh VZN č. .../2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o nakladaní s 
komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku neodporúča prijať uvedené VZN, i keď 
on osobne je za jeho prijatie.  
 
Hlasovanie k prijatiu VZN: 
Obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Návrh VZN č. 7 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
II. sa uznieslo na VZN č. 7 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Sučany č. 2/2016 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce  
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, JUDr. Mgr. 
Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Gabriela Pecková) 

 

 
Návrh VZN č. …./2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2019 o 
výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania  
 
p. starosta informoval, že bol spracovaný materiál s vyjadrením Základnej školy. Pôvodný 
príspevok vzhľadom k zvyšujúcim cenám im nepostačoval za obedy v ŠJ a ZŠ. Zmenou je výška 
príspevku zamestnanca a iným stravníkom, má byť 1,63 € oproti pôvodným 1,54 €.  
 
Mgr. Gabriela Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia doporučuje predmetný návrh VZN 
schváliť. 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo Návrh VZN č. 8 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 
1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania s pripomienkou na 
zmenu v čl. 3 „Výška a spôsob úhrady príspevkov„ bod 4 písm. a) VZN: ponechanie MŠ v 2. pásme 
a s pripomienkou na zmenu výšky režijných nákladov u zamestnancov a iných iných stravníkov v 
ZŠ na sumu 1,63 Eur (celkovo 3,04 Eur). 
II. sa uznieslo na VZN č. 8 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 
1/2019 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú 
úhradu nákladov na činnosť školského klubu a v zariadení školského stravovania s pripomienkou na 
zmenu v čl. 3 „Výška a spôsob úhrady príspevkov„ bod 4 písm. a) VZN: ponechanie MŠ v 2. pásme 
a s pripomienkou na zmenu výšky režijných nákladov u zamestnancov a iných iných stravníkov v 
ZŠ na sumu 1,63 Eur (celkovo 3,04 Eur).  
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Za: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie majetku obce a zriadenie tiarch na nehnuteľný 
majetok obce  
 
Zámer odpredaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa Adamovi 
Vojtekovi a manž. Anne, rod. Kázikovej, Gen. Svobodu 1193/16, Sučany 
 
p. starosta informoval, že sa jedná o pozemok na ul. Generála Svobodu, na ktorom bolo vedené 
katastrálne konanie a Správa katastra neuznala chybu zápisu. Tento pozemok je stále vo vlastníctve 
obce. Následne bol oslovený p. Vojtek s manželkou, ktorí prejavili záujem o kúpu uvedeného 
pozemku v cene 15 €/m2 v celkovej cene 2 145 €. Dôvodom hodného osobitného zreteľa je 
skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do budúcnosti, kupujúci 
tento pozemok využívajú, sú vlastníci susedného pozemku parc.č. 1516/114, k.ú. Sučany. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča ponúknuť pozemok aj ostatným 
susedom. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a 
to pozemok: - parc. č. KN-C 1516/250, o výmere 143m2, druh pozemku: orná pôda, k.ú. Sučany 
zapísaný na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov: - Vojtek Adam a Anna Vojteková r. Káziková, Gen.Svobodu 1193/16, 
Sučany, PSČ 038 52, SR za kúpnu cenu 15,- Eur / m2, t.j. 2.145,- Eur. Dôvodom hodným 
osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do 
budúcnosti, kupujúci tento pozemok využívajú, sú vlastníci susedného pozemku parc.č. 1516/114, 
k.ú. Sučany. 
II. schvaľuje zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a 
to pozemok: - parc. č. KN-C 1516/250, o výmere 143m2, druh pozemku: orná pôda, k.ú. Sučany 
zapísaný na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov: - Vojtek Adam a Anna Vojteková r. Káziková, Gen.Svobodu 1193/16, 
Sučany, PSČ 038 52, SR za kúpnu cenu 15,- Eur / m2, t.j. 2.145,- Eur. Dôvodom hodným 
osobitného zreteľa je skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do 
budúcnosti, kupujúci tento pozemok využívajú, sú vlastníci susedného pozemku parc.č. 1516/114, 
k.ú. Sučany.  
Za: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zámer zriadenia vecného bremena na nehnuteľný majetok obce 
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p. starosta informoval o zámere zriadenia vecného bremena spočívajúceho v práve uloženia, údržby, 
rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí v prospech vlastníka pozemku Ing. Lukáša Bujňáka - 
parc. č. C-KN č. 1905/33, geometrický plán bol spracovaný Bc. Lettrichom. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča schváliť zriadenie vecného bremena 
za jednorazovú odplatu vo výške 100 €. 
 
p. starosta skonštatoval, že i stavebná komisia taktiež zriadenie vecného bremena odporúča 
schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Zámer zriadenia vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to: na pozemkoch v kat. území Sučany: parc. C-KN č. 1905/33, 1911/1, 
4694/1 vyznačených na základe geometrického plánu č. 195/2021 vyhotoveným Bc. Lettrichom 
(ďalej len „GP“), spočívajúceho v práve uloženia, údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych 
sietí IN REM, v prospech vlastníka nehnuteľnosti : parc. C-KN č. 1909/4, katastrálne územie 
Sučany. za jednorazovú odplatu 100,- Eur z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Vlastník pozemku 
1909/4, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinného domu, ktorá prispeje k rozvoju územia, za 
účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP uloženia inžinierskych sietí. 
II. schvaľuje Zriadenie vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to: na pozemkoch v kat. území Sučany: parc. C-KN č. 1905/33, 1911/1, 
4694/1 vyznačených na základe geometrického plánu č. 195/2021 vyhotoveným Bc. Lettrichom 
(ďalej len „GP“), spočívajúceho v práve uloženia, údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych 
sietí IN REM, v prospech vlastníka nehnuteľnosti : parc. C-KN č. 1909/4, katastrálne územie 
Sučany. za jednorazovú odplatu 100,- Eur z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Vlastník pozemku 
1909/4, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinného domu, ktorá prispeje k rozvoju územia, za 
účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP uloženia inžinierskych sietí.  
Za: 7 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Peter Belica. 
 
Zámer zriadenia vecného bremena na nehnuteľný majetok obce 
 
p. starosta informoval o zámere zriadenia vecného bremena spočívajúceho v práve uloženia, údržby, 
rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí v prospech vlastníka pozemku Mgr. Lenke 
Bujňákovej, parc. č. C-KN č. 1212/2, geometrický plán bol spracovaný Bc. Lettrichom. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča schváliť zriadenie vecného bremena 
za jednorazovú odplatu vo výške 100 €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo zámer zriadiť vecné bremeno na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného 
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osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to: na pozemkoch v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 1983, 1984, 1214 
vyznačeného na základe geometrického plánu č. 172/2021 vyhotoveným Bc. Róbertom Lettrichom 
(ďalej len „GP“), spočívajúceho v práve uloženia, údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych 
sietí IN REM, v prospech vlastníka nehnuteľnosti : parc. C-KN č. 1212/2, katastrálne územie 
Sučany. za jednorazovú odplatu 100,- Eur z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Vlastník pozemku 
1212/2, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinného domu, ktorá prispeje k rozvoju územia, za 
účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP spočívajúce v práve uloženia, 
údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí. 
II. schvaľuje zriadenie vecného bremena na nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, a to: na pozemkoch v kat. území Sučany: parc. E-KN č. 1983, 1984, 1214 
vyznačeného na základe geometrického plánu č. 172/2021 vyhotoveným Bc. Róbertom Lettrichom 
(ďalej len „GP“), spočívajúceho v práve uloženia, údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych 
sietí IN REM, v prospech vlastníka nehnuteľnosti : parc. C-KN č. 1212/2, katastrálne územie 
Sučany. za jednorazovú odplatu 100,- Eur z dôvodu hodného osobitného zreteľa: Vlastník pozemku 
1212/2, kat. územie Sučany plánuje výstavbu rodinného domu, ktorá prispeje k rozvoju územia, za 
účelom čoho je potrebné zriadiť vecné bremeno vyznačené GP spočívajúce v práve uloženia, 
údržby, rekonštrukcie a pripojenia inžinierskych sietí. 
Za: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Športový klub, Tehelná 3, Sučany – žiadosť o schválenie výpožičky tenisového areálu 
 
p. starosta  poďakoval za skultúrnenie priestorov tenisového areálu, ktorý bol v minulosti 
nevyužívaný.  
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia odporúča žiadosti o výpožičku tenisového 
areálu vyhovieť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo žiadosť Športového klubu pri tenisových kurtoch obce Sučany, IČO 50268911, 
Tehelná 3, 038 52 Sučany, zastúpeného predsedom Ľubomírom Kyselicom, o schválenie výpožičky 
tenisového areálu na sídlisku Prefa Sučany. 
II. schvaľuje zámer výpožičky tenisového areálu na sídlisku Prefa Sučany v rozsahu: - dva 
antukové tenisové kurty a dve priľahlé unimobunky na časti parcely KN-C 2100/81 k.ú. Sučany, 
zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin pre Športový klub pri tenisových 
kurtoch obce Sučany, IČO 50268911, na dobu 5 rokov s právom na predĺženie výpožičky o 5r. za 
podmienok: - riadnej starostlivosti a funkčného ihriska - požičiavania ihriska občanom obce podľa 
podmienok zmluvy - investovanie/údržba predmetu výpožičky za sumu v minimálnej výške sumy 
obdržanej tenisovým klubom za požičiavanie ihriska z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany. Nepoužívané, spustnuté, trávou a burinou zarastené kurty, dali členovia Športového klubu 
do poriadku a už niekoľko rokov sa o športový areál starajú a zveľaďujú ho  
Za: 7 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, JUDr. 
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Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
 
Uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou a SPP-distribúcia 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 
Mgr. Gabriela Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča materiál schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a 
SPP distribúcia, a.s., IČO: 35910739 ako oprávneného z vecného bremena a zriadenie časovo 
neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech a SPP-distribúcia, a.s., IČO: 35910739 
spočívajúcom v povinnosti obce Sučany ako povinného z vecného bremena strpieť v rozsahu 
vymedzenom geometrickým plánom č. 26/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, 6 Uznesenia z 
rokovania Obecného zastupiteľstva v Sučanoch konaného 14. septembra 2021 IČO: 11877944 
(ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva existencie 
inžinierskej siete – plynárenského zariadenia, práva uloženia plynovodu, práva trvalého prístupu za 
účelom opravy a údržby STL plynovodu a na priznanie ochranného pásma STL plynovodu na KN-
C č. 1708/10 a KN-E parc.č. 4623/1 a na priznanie ochranného pásma STL plynovodu na KN-E 
parc. č. 4623/2 pre stavebný objekt 701-00 Preložka VTL plynovodu DN 80 v km 2.559 D1 za 
jednorázovu odplatu vo výške 843,34 Eur. 
II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a 
SPPdistribúcia, a.s., IČO: 35910739 ako oprávneného z vecného bremena a zriadenie časovo 
neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech a SPP-distribúcia, a.s., IČO: 35910739 
spočívajúcom v povinnosti obce Sučany ako povinného z vecného bremena strpieť v rozsahu 
vymedzenom geometrickým plánom č. 26/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944 
(ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva existencie 
inžinierskej siete – plynárenského zariadenia, práva uloženia plynovodu, práva trvalého prístupu za 
účelom opravy a údržby STL plynovodu a na priznanie ochranného pásma STL plynovodu na KN-
C č. 1708/10 a KN-E parc.č. 4623/1 a na priznanie ochranného pásma STL plynovodu na KN-E 
parc. č. 4623/2 pre stavebný objekt 701-00 Preložka VTL plynovodu DN 80 v km 2.559 D1 za 
jednorázovu odplatu vo výške 843,34 Eur.  
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť p. Michala Kozáka o odkúpenie pozemku 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča žiadosti vyhovieť.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia žiadosť prerokovala, odporúča 
neschváliť odpredaj. Uvedený pozemok je dostatočne veľký v prípade potreby zriadenia stojiska. 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Žiadosť p. Michala Kozáka o kúpu pozemku parc.č. 4551/12 o výmere 486m2 v 
kat.území Sučany za kúpnu cenu 4,- / m2 
II. schvaľuje Žiadosť p. Michala Kozáka o kúpu pozemku parc.č. 4551/12 o výmere 486m2 v 
kat.území Sučany  
Za: 0  
Proti: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard 
Koyš) 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Žiadosť ZO Slovenského zväzu záhradkárov, Sučany – Biele Brehy 
 
p. starosta informoval, že niektoré prístupové cesty sú stále vo vlastníctve obce, iné patria 
Slovenskému záhradkárskemu zväzu. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča zmenu vlastníckych práv. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal, či sa jedná o podiel v parcele alebo o ucelenú parcelu. 
 
p. prednostka odpovedala, že sa jedná o pozemok v celosti. 
 
p. starosta dodal, že sa jedná o tri prístupové ulice/poľné cesty v záhradkárskej osade vo vlastníctve 
obce. Jednotlivé chatky aj pozemky majú odkúpené užívatelia, no nie všetci vlastníci nehnuteľností 
sú členmi tejto organizácie.  
 
p. prednostka uviedla, že chatky a pozemky pod chatkami majú odkúpené jednotliví majitelia a 
užívatelia chatiek. Nie všetci vlastníci týchto nehnuteľností musia byť členmi tejto organizácie. Keď 
začala obec riešiť spôsob prevodu vlastníckeho práva k tejto ceste v prospech všetkých vlastníkov 
chatiek, tak cez vecné bremeno prístupu. V prípade odpredaja obec musí dbať na predkupné právo v 
prospech spoluvlastníkov. Aby to nebolo odpredané iba nejakej časti vlastníkov.  
 
Hlavný kontrolór uviedol, že v žiadosti uvádzajú, že v minulosti to bolo kúpené, no nedošlo k 
prevodu vlastníckych práv. Žiadatelia nejavia záujem kupovať pozemok.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Žiadosť ZO Slovenského zväzu záhradkárov Sučany – Biele Brehy 2257, IČO: 
001781520827 o stanovenie postupu v záležitosti prevodu vlastníckych práv pozemku parc.č. 
3703/3 v kat.území Sučany na ZO Slovenského zväzu záhradkárov Sučany – Biele Brehy 
II. schvaľuje Zámer prevodu vlastníckych práv pozemku parc.č. 3703/3 v kat.území Sučany na ZO 
Slovenského zväzu záhradkárov Sučany – Biele Brehy  
Za: 0  
Proti: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard 
Koyš) 
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Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
16,45 hod. - Priestor pre verejnosť 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil p. Ivan Fuljer, byt. Komenského 1, Sučany s 
požiadavkou na riešenie rekonštrukcie Bilingválneho gymnázia Milana Hodžu. 
 
p. starosta odpovedal, že Bilingválne gymnázium získalo finančné prostriedky vo výške 500 tis. € 
na opravu okien, vnútorných priestorov a zateplenie plášťa budovy. Oplesnené steny bolo potrebné 
sanovať, vytvoriť odvodňovacie kanály, aby budova nevlhla. Obec samotnú rekonštrukciu 
nevykonáva.  
 
p. Fuljer uviedol, že ornamenty na historickej budove sa ničia zbíjačkou, z budovy ostane len 
„krabica na topánky“. Výmena okien sa dá robiť inak, nie zbíjačkou. 
 
MUDr. Richard Koyš dodal, že v bode „Rôzne“ chcel navrhnúť riešenie problematiky. Je to 
najkrajšia budova v obci, rekonštrukciu označil ako barbarstvo. 
 
p. starosta odpovedal, že pokiaľ by bola budova majetkom obce, mohla by do rekonštrukcie 
vstupovať. No budova je majetkom Ministerstva vnútra SR. 
 
p. Fuljer skonštatoval, že obyvatelia obce sa skladali, aby sa škola postavila. Dodal, že rozbiť je 
ľahšie ako postaviť.  
 
p. starosta odpovedal, že škola získala finančné prostriedky, vysúťažila dodávateľa.  Dodal, že 
možno o rok p. Fuljer zhodnotí, že je dobré, že rekonštrukcia spravila.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že p. Fuljer má pravdu, je to jedna z najkrajších budov v obci. V budove 
pracuje, má k nej vzťah. Uviedla, že je rada, že sa robí rekonštrukcia budovy, robí sa izolácia. 
Polovica vody z rín je odvedená pod budovu. Momentálne sa budova zachraňuje, robí sa 
odizolovanie. V rámci projektu sú vyčlenené finančné prostriedky na rekonštrukciu budovy, veľkým 
úspechom je zateplenie vonkajšieho plášťa budovy, citlivo je vnímané odstránenie historických 
prvkov z budovy. Pri konečnom plášti, ktorý budova bude mať, sa dbalo na funkčnosť budovy, 
menej sa dodržia historické prvky. Budova bude niesť názov Bilingválne gymnázium Milana 
Hodžu. Doteraz bol na budove názov Jubilejná škola. Bola tiež za pani riaditeľkou, keď videla 
návrh projektu, aby ostali prvky zachované.  
Bývalý riaditeľ získal sponzorské peniaze, za ktoré ten názov dorábali. Filozofia súčasného vedenia 
je, aby na škole bol oficiálny symbol gymnázia a aby tam bol aktuálny názov gymnázia. Mnohí 
ľudia vidia peknú historickú budovu, no nespájajú si to s gymnáziom. Riaditeľka je manažérka, 
nemôže jej zazlievať tento krok.  
Ak bude možné zachovanie pôvodného erbu leva, presunie sa do vnútorných priestorov. Vzhľadom 
k tomu, že tento lev je z polystyrénu, nie je zrejmé, či sa zachová. Na jednej miske váh je historická 
hodnota budovy, na druhej zateplenie a rekonštrukcia budovy.  
 
p. starosta uviedol, že s p. riaditeľkou konzultoval návrh a projekt, pod logom bude názov školy. 
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Žiadal, aby ostali zachované pôvodné prvky. Jedna investícia je obnova fasády. To isté je aj s 
rekonštrukciou chodníkov v obci. Dodal, že verí, že sa to podarí dať dokopy. 
 
Žiadosť p. Petra Skokňu o zámenu pozemku pri garážach na ul. Podhradská cesta 
 
p. starosta informoval, že žiadateľ má záujem o zámenu pozemku pri garážach na ul. Podhradská 
cesta.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia so zámerom súhlasí za predpokladu, že žiadateľ 
predloží geometrický plán, ktorý dá spracovať na vlastné náklady.  
 
p. prednostka dodala, že stavebná komisia odporúča zámer schváliť za rovnakých podmienok. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo žiadosť Petra Skokňu o zámenu parcely KN 2100/154 za pozemok o rovnakej 
výmere vo vlastníctve obce pri garážach na ul. Podhradská cesta. Komisia odporúča OZ súhlasiť so 
zámenou, podmienkou je predloženie GP na náklady žiadateľa 
II. schvaľuje zámer zámeny parcely KN 2100/154 p. Petra Skokňu pozemok o rovnakej výmere vo 
vlastníctve obce pri garážach na ul. Podhradská cesta na východnej strane za podmienky 
predloženia GP, ktorým bude vyčlenený pozemok z pozamku parc.č. 2100/13 na náklady žiadateľa  
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Predĺženie nájomných zmlúv 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že komisia životného prostredia odporúča schváliť predĺženie nájomných 
zmlúv s dojednaním konkrétnych podmienok. Dušan Bongilaj nejaví žiadnu aktivitu, komisia mu 
neodporúča predĺženie nájomnej zmluvy.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že je potrebná kontrola platobnej disciplíny. V prípade jej nedodržiavania 
doporučuje zrušiť splátkový kalendár. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo predĺženie nájomných zmlúv do 30.9.2022 pre nižšie uvedené bytové jednotky 
nasledovným nájomníkom: 
a) Partizánska 24, Cicko L. + Facunová E.  
b) Pri Váhu 10C, Cicková Angela  
c) Pri Váhu 842/9B, Bongilaj Dušan 
d) Pri Váhu 842/9A, Cicko Michal 
e) Pri Váhu 477/7B, Kroščenová Tatiana  
f) Pri Váhu 477/7A, Končeková Marcela  
II. schvaľuje predĺženie nájomných zmlúv do 30.9.2022 pre nižšie uvedené bytové jednotky 
nasledovným nájomníkom: 
a) Partizánska 24, Cicko L. + Facunová E 
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b) Pri Váhu 10C, Cicková Angela 
c) Pri Váhu 842/9A, Cicko Michal 
d) Pri Váhu 477/7B, Kroščenová Tatiana 
e) Pri Váhu 477/7A, Končeková Marcela za podmienky ukončenia nájomnej zmluvy v prípade 
neuhradenia nájomného a splátky podľa dohôd o splátkach  
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo predĺženie nájomných zmlúv do 30.9.2022 pre nižšie uvedené bytové jednotky 
nasledovným nájomníkom: 
g) Partizánska 24, Cicko L. + Facunová E.  
h) Pri Váhu 10C, Cicková Angela  
i) Pri Váhu 842/9B, Bongilaj Dušan 
j) Pri Váhu 842/9A, Cicko Michal  
k) Pri Váhu 477/7B, Kroščenová Tatiana  
l) Pri Váhu 477/7A, Končeková Marcela 
II. schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy Bongilajovi Dušanovi pre BJ Pri Váhu 842/9B. 
Za: 0 
Proti: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Prenájom priestorov budovy Slovenskej sporiteľne 
 
p. starosta informoval, že p. Turan priestory opustil, sú nevyužité. Obec registruje dopyt občanov, 
ktorí by chceli priestory využiť. Je potrebné vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž na obsadenie 
priestorov. Je potrebná identifikácia, špecifikácia predmetu, lehota a spôsob predloženia návrhu, 
spôsob výberu najvýhodnejších ponúk. 
 
Diskusia: p. prednostka, Mgr. Pecková, p. Kyselica 
 
p. prednostka uviedla, že výberovým kritériom je stanovená najvyššia cena. Poprosila o návrh 
minimálnej ceny. Ekonomická komisia navrhuje stanoviť minimálnu cenu 50 €/m2. Stavebná i 
ekonomická komisia prejednávali, ako stanoviť podmienky súťaže. Je potrebné definovať 
merateľné kritériá, nedá sa to brať podľa podnikateľskej aktivity. Buď vyhrá najvyššia ponuka, ak 
obec s ponukou nebude súhlasiť, súťaž sa zruší alebo sa vyhlási nová súťaž, prípadne sa zadá 
zákazka napriamo. Súťaž bude zverejnená na úradnej tabuli a web-sídle obce. 
 
Mgr. Pecková naniesla stanovisko ekonomickej komisie. 
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p. Kyselica sa opýtal, aký nájom má súčasný nájomca. 
 
p. starosta odpovedal, že 38 €/m2 plus energie. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Mgr. Kováč navrhol minimálnu cenu 40 €/m2. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Spôsob prenájmu nebytového priestoru v budove zapísanej na liste vlastníctva č. 
1881 vedenom Okresným úradom Martin, Katastrálny odbor pre katastrálne územie Sučany, obec 
Sučany, okres Martin: Stavba súpisné číslo 552, druh stavby: Administratívna budova, popis stavby: 
Administr. budova, postavená na pozemku parcely registra „C“, parcelné číslo 622 (ďalej len 
„Stavba“) na základe obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže 
II. schvaľuje 
1. spôsob prenájmu majetku obce: nebytové priestory v Stavbe na základe obchodnej verejnej 
súťaže v zmysle nasledovných podmienok obchodnej verejnej súťaže: 
a. v zmysle §9 ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. v znení nesk. predpisov spôsob prenájmu 
nehnuteľného majetku obce: 
b. nebytový priestor 2:hala o výmere 28,35m2, hala o výmere 13m2, chodba o výmere 2,05m2, WC 
o výmere 1,35m2, pivnica o výmere 16,55m2 (popis: splachovacie WC, vykurovanie elektrické, 
prietokový ohrev vody vo WC, podlaha dlažba, okná drevené) na základe obchodnej verejnej 
súťaže v zmysle §9 ods. 9 Zákona 138/1991 Zb. v znení nesk. predpisov a súčasne oznámenie o 
vyhlásení obchodnej verejnej súťaže podľa ustanovení § 281 až § 288 Obchodného zákonníka v 
znení neskorších predpisov na podávanie návrhov na uzavretie nájomnej zmluvy za účelom nájmu 
majetku vyhlasovateľa  
2. v zmysle §9 ods. 2 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. v znení nesk. predpisov podmienky 
obchodnej verejnej súťaže uskutočňovanej podľa § 281-§ 288 Obchodného zákonníka v znení 
neskorších predpisov: 1. Identifikácia vyhlasovateľa Názov : Obec Sučany Sídlo: Námestie SNP 31, 
Sučany IČO: 316938 V zastúpení: Martin Rybár, starosta obce Kontaktná osoba: Ing. Branislav 
Hríb, referent správy majetku Vyhlasuje obchodnú verejnú súťaž na výber uchádzača na uzavretie 
nájomnej zmluvy za účelom nájmu majetku vyhlasovateľa. 
2. Špecifikácia predmetu obchodnej verejnej súťaže Predmetom obchodnej verejnej súťaže je výzva 
tretím osobám na podávanie najvhodnejších návrhov na uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi 
Vyhlasovateľom ako prenajímateľom a Uchádzačom ako nájomcom, predmetom ktorej bude nájom 
nebytového priestoru v budove zapísanej na liste vlastníctva č. 1881 vedenom Okresným úradom 
Martin, Katastrálny odbor pre katastrálne územie Sučany, obec Sučany, okres Martin: Stavba 
súpisné číslo 552, druh stavby: Administratívna budova, popis stavby: Administr. budova, 
postavená na pozemku parcely registra „C“, parcelné číslo 622 (ďalej len „Stavba“), a to: nebytový 
priestor 2:hala o výmere 28,35m2, hala o výmere 13m2, chodba o výmere 2,05m2, WC o výmere 
1,35m2, pivnica o výmere 16,55m2 (popis: splachovacie WC vykurovanie elektrické, prietokový 
ohrev vody vo WC, podlaha dlažba, okná drevené). 3. Typ zmluvy: Nájomná zmluva podľa z. o 
nájme nebytových priestorov 4. Lehota a spôsob predloženia návrhu: Súťaž sa začína dňom jej 
uverejnenia na úradnej tabuli obce, t.j. 1.10., webovom sídle obce Sučany a v regionálnej tlači. 
Navrhovateľ predkladá svoj návrh v zmysle nasledovných inštrukcií: 
a) Deň, mesiac, rok a hodina, dokedy sa môžu predkladať návrhy: do 25.10.2021 do 12.00 hod. – 
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rozhodujúci je dátum doručenia návrhu v podateľni obecného úradu obce Sučany  
b) Adresa, na ktorú sa má návrh doručiť: Obec Sučany, Námestie SNP 31, 038 52 Sučany  
c) Jazyk, v ktorom sa musí písomný návrh predložiť: slovenský  
d) Forma predloženia návrhu: Všetky požadované dokumenty, ktoré budú súčasťou súťažného 
návrhu je nutné doručiť v písomnej forme v uzavretej obálke označenej názvom a sídlom 
navrhovateľa a heslom: „Obchodná verejná súťaž nebytový priestor námestie“ – NEOTVÁRAŤ“ na 
adresu vyhlasovateľa OVS. 
e) Predložený návrh musí okrem iného obsahovať najmä: – identifikačné údaje uchádzača (pri F.O.: 
meno, priezvisko, rodné priezvisko, dátum narodenia, rodné číslo, adresa trvalého bydliska, pri P.O: 
obchodné meno, sídlo, IČO, DIČ, DIČ DPH, štatutárny orgán s uvedením oprávnenosti ku konaniu, 
kópiu výpisu z Obchodného registra), – navrhnutú cenu nájmu za predmet súťaže, pričom navrhnutá 
cena nájmu musí byť v minimálnej výške 40,- €/m2 / rok (plus energie) – písomné čestné 
prehlásenie navrhovateľa, že súhlasí s podmienkami verejnej obchodnej súťaže uvedenými v článku 
6 tohto oznámenia, - písomné čestné vyhlásenie uchádzača o tom, že má splnené všetky daňové a 
iné povinnosti voči vyhlasovateľovi a organizácii v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti - písomné 
čestné vyhlásenie uchádzača, že na jeho majetok nebol ku dňu vyhlásenia súťaže vyhlásený 
konkurz, nie je v exekúcii a nemá v evidencii daňové nedoplatky a nedoplatky na odvodoch 
Súťažné návrhy doručené iným spôsobom, alebo po stanovenom termíne odovzdania nebudú do 
obchodnej verejnej súťaže prijaté.  
5. Rozsah a úplnosť súťažného návrhu Návrh musí byť predložený v súlade s podmienkami súťaže 
a v požadovanom rozsahu. 
6. Ďalšie podmienky vyhlasovateľa: 
a) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo zmeniť podmienky súťaže alebo súťaž zrušiť podľa §283 
zákona č. 513/1991 Zb. Obchodného zákonníka,  
b) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť všetky predložené návrhy (§ 287 ods. 2 zákona č. 
513/1991 Zb. Obchodného zákonníka) a ukončiť obchodnú verejnú súťaž bez výberu súťažného 
návrhu,  
c) návrh nemožno odvolať po jeho doručení vyhlasovateľovi, 
d) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo meniť všetky uvedené podmienky obchodnej verejnej súťaže, 
odmietnuť všetky návrhy a ukončiť súťaž alebo predĺžiť lehotu na vyhlásenie výsledku OVS, 
e) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo predĺžiť lehotu na vyhlásenie vybraného súťažného návrhu,  
f) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo v prípade zistenia, že súťažný návrh je neúplný alebo nespĺňa 
podmienky požiadaviek vyhlasovateľa uvedených v súťažných podkladoch vyradiť návrh z 
obchodnej verejnej súťaže,  
g) uchádzači nemajú nárok na úhradu nákladov spojených s účasťou na súťaži  
h) ohliadku predmetu OVS je možné vykonať kedykoľvek počas doby uverejnenia OVS na úradnej 
tabuli obce a internetovom sídle obce Sučany po dohode s referentom správy majetku OcU Sučany  
i) v prípade, že nebude s úspešným uchádzačom uzatvorená zmluva z dôvodov na strane uchádzača, 
môže vyhlasovateľ uzavrieť zmluvu s uchádzačom, ktorý sa vo vyhodnotení obchodnej verejnej 
súťaže umiestnil ako ďalší v poradí, 
j) vyhlasovateľ je oprávnený rokovať o uzatvorení nájomnej zmluvy aj v prípadoch, ak z 
akýchkoľvek dôvodov uchádzač, ktorého ponuka bola najvyššia, neuzavrie nájomnú zmluvu v 
lehote určenej vyhlasovateľom súťaže  
k) vyhlasovateľ si vyhradzuje právo odmietnuť uchádzača v prípade ak tento je, alebo v minulosti 
bol dlžníkom vyhlasovateľa, resp. organizácie v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti,  
l) nájomnú zmluvu je uchádzač povinný uzatvoriť do 30 dní od doručenia oznámení o jeho výbere, 
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m) uchádzač je povinný uhradiť nájom za 1. polrok na účet vyhlasovateľa do 10 dní od uzatvorenia 
nájomnej zmluvy 
7. Spôsob výberu najvhodnejšieho návrhu na uzavretie zmluvy - Výber bude prebiehať na základe 
navrhovaných cien nájmu, pričom najvhodnejší je návrh s najvyššou sumou ceny nájmu. - 
Vyhodnotenie návrhov súťaže sa uskutoční do 2 týždňov od ukončenia predkladania návrhov 
súťaže. - Oznámenie vybraného návrhu: do 10 dní od vyhodnotenia návrhov. 8. Všeobecne záväzné 
právne predpisy dodržiavané pri verejnej obchodnej súťaži: - zákon č. 513/1991 Zb. Obchodný 
zákonník v platnom znení, - zákon č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v platnom znení, - zákon č. 
162/1995 Z.z. Katastrálny zákon v platnom znení, - zákon č. 138/1991 o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov Bližšie informácie o podmienkach súťaže nájdete na úradnej tabuli obce (pri 
OcÚ) a webovej stránke vyhlasovateľa www.sucany.sk (ponuka majetku obce). 
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zámer odpredaja nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa – predzáhradky ul. 
Kožuchova, ul. Gen. Svobodu 
 
p. starosta informoval o zámere odpredaja pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 
predzáhradky, prístupové pozemky ku garážam na ul. Gen. Svobodu a Kožuchovej. 
Stavebná i ekonomická komisia odporúča zámer schváliť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a 
to pozemok: - časti pozemkov (predzáhradky) parc. č. KN-C 1516/85 (západná strana ul. Kožucha) 
a parc. č. KN-C 1516/81 (západná strana ul. Gen. Svobodu), k.ú. Sučany do vlastníctva vlastníkov 
susedných nehnuteľností za kúpnu cenu 15,- Eur / m2. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 
skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do budúcnosti, kupujúci 
tento pozemok využívajú, sú vlastníci  susedných pozemkov. 
II. schvaľuje zámer predať nehnuteľný majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v 
zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a 
to pozemok: - časti pozemkov (predzáhradky) parc. č. KN-C 1516/85 (západná strana ul. Kožucha) 
a parc. č. KN-C 1516/81 (západná strana ul. Gen. Svobodu), k.ú. Sučany do vlastníctva vlastníkov 
susedných nehnuteľností za kúpnu cenu 15,- Eur / m2. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 
skutočnosť, že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do budúcnosti, kupujúci 
tento pozemok využívajú, sú vlastníci susedných pozemkov  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia 
chodníkov a cesty, rekonštrukcia RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, MOPS, 
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opatrovateľská služba, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia budovy A v MŠ, výzvy z 
Environmentálneho fondu ai.)  
 
Optická sieť v obci 
 
p. starosta informoval, že posledná etapa rozkopávok na ul. SNP prebehla  minulý týždeň. Slovak 
Telekom rozkopávky ukončil, chráničky sú uložené do zeme, bude nasledovať následná úprava 
rozkopávok ciest, chodníkov. Následne budú zafukovať optické vlákna do trubičiek pre spustenie 
optickej siete v obci. Na dnešnom pracovnom stretnutí bol spísaný zoznam pripomienok, ktoré má 
obec a ktoré by sa mali postupne plniť. Prešla sa časť, kde dávali spätne zámkovú dlažbu. Našli sa 
defekty, ktoré by sa mali odstrániť. Slovak Telekom bude realizovať asfaltovanie chodníka na ul. 
29. augusta o výmere 790 m2 celej dĺžky. Nejaká časť realizácie ostane na náklady obce.  
Ostatné chodníky - Okále, ul. Pionierska sú zaasfaltované. Chýba časť pri rod. Belicovej. 
Následne samotné spustenie siete zabezpečuje zástupca Slovak Telekom, kontaktuje občanov s 
ponukou na uzatvorenie zmluvy. Čo sa týka Rekonštrukcie chodníkov z finančných prostriedkov 
obce na ul. Generála Svobodu, Sološenkova, Sokolská, Štúrova (I. etapa) realizované zo zámkovej 
dlažby a východná strana ul. Kožuchova spolu so Štúrovou sa menila aj s obrubníkmi, osobne by 
menil aj ul. Gen. Svobodu, no obec nemá dostatok finančných prostriedkov. Ďalej čaká ul. Ď. 
Langsfelda, Stará Hradská, Hviezdoslavova. Dal spracovať projektovú dokumentáciu Obnova 
chodníkov v obci Sučany, ktorá je k nahliadnutiu.  
Na ul. Hviezdoslavova  sa urobí pri pošte rozšírenie, zelený pás sa vyčlení na parkovanie 
automobilov.  
 
Rekonštrukcia Robotníckeho kultúrneho domu 
 
p. starosta informoval, že bola vypracovaná projektová dokumentácia na rekonštrukciu sociálnych 
zariadení. Vyšla výzva na riešenie kultúrnych centier, múzeí, je možnosť zapojiť sa. Do projektovej 
dokumentácie by bolo vhodné doplniť podlahu v sále, ideálne by bolo aj strechou, no alokácia 
finančných prostriedkov nie je tak veľká. Bol by rád, keby prešli WC a podlahy v sále. 
 
Rekonštrukcia podláh základnej školy 
 
p. starosta informoval, že v rámci finančných prostriedkov na havárie bolo použitých 50 tis. €na 
rekonštrukciu kúrenia. Predpokladá, že 20 tis. € by bolo potrebných na dokončenie. Prednosta 
Okresného úradu v Žiline povedal, že tieto finančné prostriedky by mohli byť prerozdelené do 
konca roka. Sú tam dva projekty -  dokončenie podláh a kapitálové výdavky - modernizácia kotolne, 
II. etapa. Žiadosti sú podané, pokiaľ bude obec úspešná, podá informáciu poslancom obecného 
zastupiteľstva. 
Dodal, že požiadavka bola prerokovaná na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva, 
predpokladaný náklad na dokončenie predstavuje 20 tis. €. V prípade, že bude potrebná spoluúčasť, 
bude obecné zastupiteľstvo informovať. 
 
Miestna občianska poriadková služba 
 
p. starosta informoval o podaní žiadosti o dotáciu na 4 pracovníkov Miestnej občianskej 
poriadkovej služby, obec počká na informáciu, či bude úspešná. Projekt by mal fungovať od 
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začiatku roka. 
Ďalej informoval o podaní žiadosti na opatrovateľskú službu, žiadosti sú podané, čaká sa na 
výsledok.  
Čo sa týka žiadosti o dotáciu na ihrisko z Ministerstva, práce, sociálnych vecí a rodiny, zmluva bola 
podpísaná, čaká sa na projektovú dokumentáciu, aby obec vedela termín zahájenia realizácie. Ak by 
nebolo možné projekt zrealizovať, je potrebné do konca októbra požiadať o predĺženie termínu 
realizácie.  
Obec zrealizovala stojisko pri obecnom úrade v rámci finančných prostriedkov z Envirofondu, bolo 
by vhodné pouvažovať o jeho prekrytí. Mal by tam pokračovať chodník smerom k preliezkam v 
rámci projektu Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny, čaká sa na jeho odsúhlasenie. 
 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení budovy A/ Materskej školy 
 
p. starosta informoval, že rekonštrukcia sociálnych zariadení v budove A  bola ukončená, urobilo sa 
vrchné i spodné poschodie budovy A. Urobila sa rekonštrukcia sociálnych zariadení, boli vymenené 
obkladačky, strop, LED-svietidlá, radiátory, pisoáre, umývadlá. Je nachystaný projekt aj na podlahy, 
ale je aj výzva na rozšírenie kapacít. Je možné, že sa obec a stavebná komisia bude s tým zaoberať, 
či do takého projektu bude možné sa do budúcna zapojiť alebo nie. 
 
Obnova domu smútku 
 
p. starosta informoval, že prebehla obnova domu smútku, nastriekanie fasády. Ostali tam nedorobky 
- rýny a samotný vstup, kde ostala čierna mozaika, s čím sa nerátalo. Bolo by vhodné skrášliť vstup 
do budovy, čo by predstavovalo náklad 2 tis. €, no ceny materiálov rastú. 
 
Dokončenie chodníkov na ul. Ď. Langsfelda, Starej hradskej a Hviezdoslavova 
 
p. starosta informoval, že je potrebné dokončiť chodníky na ul. Ď. Langsfelda, Stará hradská, ul. 
Hviezdoslavova. Na ul. Stará hradská sú potrebné chodníky obojstranne, v smere od mostíka 
smerom k hlavnej ceste I/18 s výmenou obrubníkov. 
 
Envirofond 
 
p. starosta povedal, že je výzva z Envirofondu. Obec by sa mohla zapojiť a predložiť žiadosť o 
príspevok z Envirofondu. Do predchádzajúcich výziev sa obec zapojila, projekt na tepelné čerpadlo 
bol neúspešný, projekt zateplenia stavebného úradu bol neúspešný. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavba „Rekonštrukcie chodníkov“ bola náročná, 
priniesla so sebou pozitívne i negatívne skúsenosti, problematické veci. Prebieha dobre, boli určité 
zdržania Slovak Telekomu. Bolo potrebné sa vysporiadať s požiadavkami občanov na vybudovanie 
parkovania, chodníka. Do budúcna je potrebné priebežne kontrolovať stav rozkopávok, časom to 
sadne, ostanú jamy. Je potrebné do budúcna priebežne kontrolovať stav komunikácií, aby obec 
niekto nežaloval za spôsobenú škodu, p. Sčasnovič si uplatnil náhradu škody. 
 
p. starosta odpovedal, že Slovak Telekom vysúťažil tri spoločnosti – jedna robila rozkopávku, druhá  
ťahala a zafukovala trubičky, tieto firmy bol problém zosúladiť. Obával sa, že práce budú brzdiť 
výkopy, no bolo to skôr naopak. Výkopy boli dosť dlho otvorené, niekedy aj dva týždne. Niekedy 
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stavbu brzdili samotní občania, napr. ul. Ď. Langsfelda. Požadovali, že ich plot bol poškodený, no 
zo strany obce bola snaha, aby to bolo čo najskôr ukončené.  
Samotné prekopy boli zabetónované, bola daná fólia a boli zasypané zeminou. V prípade, že dôjde 
asfalt, zemina sa vyhádže a urobí sa samotné asfaltovanie. 
Niektoré chyby boli na strane Slovak Telekomu, iné na strane obce. Je potrebné celú stavbu prejsť, 
dať na odsúhlasenie.  
 
Dom Ďurka Langsfelda 
 
p. starosta informoval, že v r. 2014 bola v rámci výzvy na opravu múzeí spracovaná projektová 
dokumentácia na celkovú rekonštrukciu v objeme 200 tis. €. Projekt bol upravený na rekonštrukciu 
strechy a krovu, bleskozvodom a prípojkou. Na základe spracovanej projektovej dokumentácie sa 
obec zapojí do projektu.  
Je možné podať dve žiadosti – na Robotnícky kultúrny dom a Dom Ďurka Langsfelda.  
 
 
Envirofond - nákup komunálneho vozidla 
 
p. starosta informoval, že Obec uvažovala, že by podala žiadosť o nákup komunálneho vozidla s 
príslušenstvom (nakladač s vlečkou). Je možné napojenie sa na C1, C2 s plným prefinancovaním 
alebo spoluúčasťou obce 5 %. Zakúpenie komunálneho vozidla za 80 tis. € pri 5 % spoluúčasti bude 
predstavovať náklad 4 tis. €. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že v Martine autá spoločnosti Brantner vysypávajú malé smetné nádoby, 
možno by bolo vhodné niečo také i pre použitie v Sučanoch. Obec má dva traktory.  
 
p. prednostka uviedla, že na komisii sa riešilo, že oba traktory sú pokazené, vyžadujú väčšiu opravu. 
 
p. starosta dodal, že sa robia denné zápisy, stroje pracujú v zime i v lete. Je možné vyčleniť na  
zimu, druhý na leto na zbieranie odpadkov. Takisto multifunkčné vozidlo v zime posýpa chodníky, 
v lete robí postreky proti Covid-u. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku Enviromentálneho fondu na nákup komunálneho 
vozidla s príslušenstvom - zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
4.000,- Eur (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške 80.000,- EUR 
II. schvaľuje : 
- predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku Enviromentálneho fondu na nákup  komunálneho 
vozidla s príslušenstvom - zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia 
pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
4.000,- Eur (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške 80.000,- EUR  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
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Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Robotnícky kultúrny dom – projektová dokumentácia na rekonštrukciu sociálnych zariadení 
 
p. starosta uviedol, že by bolo vhodné riešiť aj podlahy v sále odolné proti vlhkosti, nakoľko popod 
stavbu tečie potok.  
 
Ing. Marián Dianovský sa opýtal, či nie je väčším problémom stav strechy. 
 
p. starosta povedal, že v prípade, že by obec išla do väčšieho projektu, musel by sa riešiť celý – 
strecha, sociálne zariadenie a podlahy. Zatiaľ sa strecha láta. Je tam hliníkový plech, ktorý podfuklo 
a nedosadá dobre. Ak by sa išlo do rekonštrukcie strechy, bolo by potrebné spracovať novú 
projektovú dokumentáciu a podať žiadosť do konca októbra 2021. 
Uviedol, že v prvom rade by bolo vhodné urobiť audit a pasportizáciu objektov s celkovou 
návratnosťou. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Autoremedúru uznesenia č.86/2021 vo veci podania žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný 
príspevok na projekt rekonštrukcie sociálnych zariadení v Robotníckom kultúrnom dome vo výzve 
Podpora udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii  
II. schvaľuje 
autoremedúru uznesenia č. 86/2021 na nasledovné znenie: - podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný 
finančný príspevok na projekt rekonštrukcie sociálnych zariadení a podlahy v sále v Robotníckom 
kultúrnom dome vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou 
COVID-19, Kód výzvy: IROP-PO7-SC77-2021-75; - zabezpečenie financovania neoprávnených 
výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými 
oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v 
priebehu realizácie projektu, v prípade, že takáto situácia bude relevantná, v maximálnej výške do 
9.000,- Eur - zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obnova rekonštrukcie strechy múzea Ďurka Langsfelda 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
- podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt rekonštrukcie strechy v 
Dome Ďurka Langsfelda vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou 
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COVID-19, Kód výzvy: IROP-PO7-SC77-2021-75; 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, že takáto situácia 
bude relevantná, v maximálnej výške do 4.550,- Eur 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
II. schvaľuje 
- podanie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na projekt rekonštrukcie strechy v 
Dome Ďurka Langsfelda vo výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 
príspevku na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou 
COVID-19, Kód výzvy: IROP-PO7-SC77-2021-75; 
- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane prípadných 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie  projektu, v prípade, že takáto 
situácia bude relevantná, v maximálnej výške do 4.550,- Eur 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. Kyselica sa opýtal, či sa ide dokončiť rekonštrukcia v ZŠ SNP Sučany naraz s tým, že sa to 
doplatí z rozpočtu obce. 
 
p. starosta odpovedal, že obecné zastupiteľstvo nevyčlenilo finančné prostriedky na dokončenie 
rekonštrukcie.  Uviedol, že poli podané dve žiadosti na Odbor školstva na riešenie havarijnej 
situácie na riešenie podláh a riešenie kotlov. Obec doteraz obdržala 260 tis. €. Dokončenie podláh 
by stálo 23 tis. €. V prípade, že bude potrebná spoluúčasť obce, bude zvolané mimoriadne 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. Odbor školstva je ústretový, má snahu pomôcť. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, 
rekonštrukcia chodníkov a cesty, rekonštrukcia RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, MOPS, 
opatrovateľská služba, ihrisko z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia sociálnych zariadení budovy A 
v MŠ, obnova Domu smútku, výzvy z Environmentálneho fondu ai.) II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia chodníkov 
a cesty, rekonštrukcia RKD, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, MOPS, opatrovateľská služba, ihrisko 
z dotácie MPSVaR SR, rekonštrukcia sociálnych zariadení budovy A v MŠ, obnova Domu smútku, 
výzvy z Environmentálneho fondu ai.)  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Cyklozastávka na križovatke ul. Vážska, ul. Fatranská 
 
p. starosta uviedol, že obec dávala na Povodie Váhu požiadavku na rozšírenie výhybne. Slovenský 
vodohospodársky podnik argumentuje, že pri kanáli vznikla obytná zóna, je to dá sa povedať ich 
cesta, je dosť úzka v smere na Slnečné Hrabiny. Obec dala požiadavku na vybudovanie výhybne pri 
prečerpávačke odpadových vôd - križovatka ul. Hubová, ul. Vážska.  V komisii vzišla požiadavka 
na pokus o získanie pozemku na zriadenie cyklozastávky za kanálovým mostom. 
 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že komisia výstavby dospela k názoru, že čo sa vyrieši 
výhybňou. V situácii sú križovatky, domy a hneď objekt vodárenskej spoločnosti, je tam  
nedoriešené napojenie ul. Hubová. Ďalej je tam hneď križovatka na Slnečné Hrabiny. Uchádzal 
pomer „cena/výkon“, teda nastáva otázka, čo obec vloží do výhybne a čo tým získa. Chcelo by to 
pozrieť na situáciu, priestorovo to nie je šťastné. Bolo by vhodné pokúsiť sa vyriešiť to inak ako 
výhybňou. Zriadenie výhybne medzi križovatkami vzdialenými 30 m, to je paralelná cesta. Do 
telesa hrádze Vodohospodársky podnik nepustí.  
Zriadenie výhybne smerom na Turiansku stranu nemá veľmi význam. Je to na osobnú diskusiu.  
Komisia sa zaoberala otázkou, či sa nevybuduje cyklozastávka v danej lokalite za mostom cez kanál 
na križovatke ulíc Vážska/Fatranská, navrhla s vyvolať rokovaní o získaní pozemku na 
vybudovanie cyklozastávky. 
 
p. starosta dodal, že preto uvažoval o výhybni, lebo so Slovenským vodohospodárskym podnikom 
sa riešila otázka Slnečných Hrabín – či už rozšírenie alebo zokruhovanie, ktoré pripadá do úvahy ak 
spoločnosť Mate rozšíri bytovú výstavbu smerom na ul. Fatranskú. Uvažuje sa o vybudovaní 
stojiska, čo vtedy neprešlo. Jediná možnosť bolo ponúknuť im výhybňu. Cesta sa tak rozšíri pre 
Slnečné Hrabiny a ul. Hubovú, kde by bolo možné sa bezpečne obísť. 
 
doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia preveruje variant zokruhovania popri 
potoku na ul. Fatranská.  
 
p. starosta dodal, že keď spoločnosť Mate chcela zástavbu zokruhovať, jedinou možnosťou bolo 
jednosmerné zokruhovanie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o zámere obce vybudovať cyklozastávku na križovatke Vážska-Fatranská o výmere cca 
8 m x 7 m. 
II. schválilo 
zámer obce vybudovať cyklozastávku na križovatke Vážska-Fatranská o výmere cca 8 m x 7 a 
poveruje starostu obce rokovať s Vodohospodárskym podnikom o získaní majetkových resp. iných 
práv k pozemku za účelom jej vybudovania.  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Upustenie od vymáhania pohľadávky 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosti o uzatvorenie dohôd o splátkach Dušan a Emília Bongilajovci vo výške 1342,62 Eur s 
mesačnou splátkou 100,- Eur / mesiac Iveta Facunová vo výške 2403,47 Eur s mesačnou splátkou 
100,- Eur / mesiac  
II. schvaľuje dočasné upustenie od vymáhania pohľadávok a uzatvorenie dohôd o splátkach pre 
Dušan a Emília Bongilajovci vo výške 1342,62 Eur s mesačnou splátkou 100,- Eur / mesiac  
Za: 0 
Proti: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, 
p. Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosti o uzatvorenie dohôd o splátkach Dušan a Emília Bongilajovci vo výške 1342,62 Eur s 
mesačnou splátkou 100,- Eur / mesiac Iveta Facunová vo výške 2403,47 Eur s mesačnou splátkou 
100,- Eur / mesiac  
II. schvaľuje 
dočasné upustenie od vymáhania pohľadávok a uzatvorenie dohôd o splátkach pre Iveta Facunová 
vo výške 2403,47 Eur s mesačnou splátkou 100,- Eur / mesiac  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Projekt BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s, Sagacita 

p. starosta informoval, že vo štvrtok na ekonomickej komisii obec obdržala rozsudok Krajského 
súdu v Žiline,  o zaplatenie 107 035,72 €, ktorý rozhodol, že rozsudok Okresného súdu v Martine 
potvrdzuje. Obec súdny spor s f. Sagacita prehrala, uvedené prerokovala ekonomická komisia. V 
piatok boli zistené podmienky, alokované finančné prostriedky boli Ing. Stanovskému vyplatené. 
Obec nevedela zistiť číslo účtu. Obec bola v rámci rozsudku povinná zaplatiť uvedenú sumu do 3 
dní. 
 
Diskusia: Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica 
 
p. Kyselica sa opýtal, či je spor ukončený tým, že sa to zaplatilo.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obec nestratila nič, nakoľko žalobca žaloval v prvom súdnom 
spore 156 tis. €, v druhom 22 tis. €, čo je spolu 178 tis. €. Súd skončil tak, že obec spor o 22 tis. € 
vyhrala. V spore bolo zo žalovaných 156 tis. € uhradených 108 tis. €. Iba úroky z omeškania  za 8,5 
roka vznikli 80 tis. €. Matematicky obec uhradila 188 tis. €, žalovala 178 tis. €. 
Krajský súd vzal za skutočnosť rozsudok Okresného súdu. Existuje právoplatné rozhodnutie, bolo 
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uhradené hneď, aby nedošlo k exekúcii.  
Uviedol, že existuje mimoriadne dovolanie s dvojmesačnou lehotou. Obec nič nestratí. Navrhol 
prijať uznesenie, aby sa obec rozhodla vykonať protestný úkon dovolania, ktoré môže spôsobiť, že 
najvyšší súd zruší rozsudok a vráti vec naspäť.  
Uviedol, že čo sa týka finančných nárokov, že na 98 % je vec uzavretá.  
Opýtal sa, prečo to vzniklo, aký bol stav, prečo sa obec začala brániť. Keď už to bolo premlčané, 
objavil sa rozhodujúci dôkaz. Povedal, že je potrebné si všimnúť, kto v tejto „divadelnej hre“ hral 
aké úlohy. Obec sa logicky stavala k tomu tak, že úhradu odmietala vzhľadom na skutočnosti.  
Uviedol, že v konečnom dôsledku našťastie dopad nie je katastrofálny. 
 
p. starosta sa opýtal, koľko môže trvať dovolanie, ak by obec do toho išla. Rozsudok by postupoval 
na najvyšší súd. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že štandardne, keby obec nebola obec oslobodená, čo bola – lebo 
sa jedná o verejný záujem, sú dvojnásobkom klasického súdneho poplatku, čo sú 2 x 3 % zo 106 tis. 
€, čo by nemalo byť spoplatňované vzhľadom k tomu, že obec je verejný subjekt. Jediným 
poplatkom je odmena advokátovi.  
 
p. starosta sa opýtal, koľko môže trvať výsledok. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že proces môže trvať 1-2 roky.  
 
p. prednostka uviedla, že v rozsudku sudkyňa Okresného súdu skonštatovala, že bolo v súlade s 
dobrými mravmi, len zodpovedné a spravodlivé, že v tom  čase, keď dlžník nemal na zaplatenie 
vystavených faktúr a podpísal uznanie dlhu bez nejakej hospodárskej výhody pre obec. Finančne sa 
v konaní za obdobie 2008-2012 sa Ing. Stanovskému vyplatilo 300 tis. €,  pri 1 300 000 € NFP. 
Odvtedy vyfakturoval 156 tis. €, 22 tis. € - celkom vyfakturoval 178 tis. €, 37 % bola jeho odmena. 
Súd to bral tak, že v januári bola obecným zastupiteľstvom schválená mandátna zmluva a zároveň 
akoby paušálna zmluva o dielo, ktorá obsahovala dve odmeny – pri podaní žiadosti vybodkované a 
pri schválení zmluvy NFP 5% projektovaných investičných nákladov.  
Po polroku roku bol obecným zastupiteľstvom schválený vstup do nejakého projektu, čo nebolo 
previazané so súvislosťou, že sa schvaľuje zmluva o dielo. Súd to považuje za schválené, že starosta 
mal mandát na každý jeden projekt podpísať zmluvu o dielo.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že nárok bol premlčaný a zrazu sa delilo uznanie dlhu, čo je nonsens. 
 
p. prednostka uviedla, že vybodkovaná časť odmeny podľa zmluvy o dielo neobsahovala žiadny 
vzorec ani mandát na podpis.  
 
p. starosta povedal, že obec musí rešpektovať rozhodnutie súdu, finančné prostriedky boli čo 
najrýchlejšie vyplatené tak, aby nedošlo ku komplikáciám. Došlo k použitiu prostriedkov z 
rezervného fondu, na ktorom boli na tento účel uložené už za jeho predchodcu. Použitie bude vidieť 
v návrhu zmeny rozpočtu.  
 
Hlavný kontrolór sa opýtal, koľko percent je záťaž za dovolanie, či je to 6 % zo 106 tis. € 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica odpovedal, že 6 % zo 106 tis. € predstavuje jeden úkon 640 € každý úkon, 
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celkom dva úkony a odmena advokáta. Ako orgán verejnej správy môže byť obec od súdneho 
poplatku oslobodená.  
 
p. prednostka informovala, že doteraz v súdnych komisiách neplatili správne poplatky, namietali 
verejný záujem. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo informáciu o súdnom konaní Ing. Stanovský / obec Sučany o zaplatenie 156.365,63 
Eur 
II. berie na vedomie informáciu o súdnom konaní Ing. Stanovský / obec Sučany o zaplatenie 
156.365,63 Eur 
III. schvaľuje podanie dovolania v konaní Ing. Stanovský / obec Sučany o zaplatenie 107.035,72 
Eur s prísl. voči rozsudku KS ZA zo dňa 31.8.2021 – sp. Zn. 14Cob/88/2020  
Za: 6 (Mgr. Gabriela Pecková, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert,  JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová)  
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš) 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. a Mgr. Róbert Kováč.  
 
Právny rozbor – súdny spor so spoločnosťou SOAR SK, a.s. 
 
p. starosta informoval, že z minulého zasadnutia obecného zastupiteľstva vyplynula úloha pripraviť 
právny rozbor k urovnaniu nárokov, ktoré požaduje spol. SOAR, a.s. Tento právny rozbor 
vypracoval Mgr. Ján Páchnik, advokát. Tento dokument prítomní obdržali ako materiál k rokovaniu 
obecného zastupiteľstva. Jednalo sa o posúdenie platnosti bodu 4.3 zmluvy, prípadne neplatnosti  
bodu 4.3 zmluvy z dôvodu neurčitosti. Bol to právny rozbor k oprávnenosti nároku spoločnosti 
SOAR na bytový dom, na ktorý boli zaslané faktúry.   
 
Mgr. Pecková informovala, že ekonomická komisia odporúča uhradiť faktúru za pripojenie vo 
výške 7320,35 €, ale nesúhlasí so zaplatením úrokov z omeškania z titulu neskoršej úhrady kúpnej 
ceny. 
 
p. starosta povedal, že v zmysle platného uznesenia tieto pripojovacie poplatky môže obec uhradiť 
za podmienky uzatvorenia dohody o celkovom urovnaní.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo obdržalo spracovaný právny rozbor. 
Dodal, že považuje za nedôvodný návrh žalobcu. Navrhuje aj v zmysle ekonomickej komisie – 
pripojovacie poplatky áno, úroky z omeškania nie.  
 
p. starosta povedal, že čo sa týka pripojovacích poplatkov,  prvotné prijaté uznesenie zo strany obce 
hovorí o celkovom vysporiadaní nárokov, čím mali byť vykompenzované veci, ktoré spol. SOAR 
vypustila zo zmluvy, ale nevypustila poplatky. Tým pádom bol vlastníkom, musel podať žiadosť na 
distribučnú spoločnosť o pripojenie objektu. Vlastník je povinný zaplatiť aj pripojovacie poplatky. 
Akonáhle to vyhodili, mysleli, že vyhodili aj túto časť, no v tom čase to už uhradili. Ak sa majú obe 
strany na niečom dohodnúť, je to logicky postupnosť, že to čo vyhodili a nezakomponovali do toho, 
čo je povinná obec zaplatiť, bola to ich chyba. Ústretovým krokom zo strany obce je celkové 
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urovnanie – zaplatenie pripojovacích poplatkov, odstránenie závad, ktoré boli spôsobené. Dodnes 
závady nie sú odstránené. Na poslednom zasadnutí bol prítomný právny zástupca JUDr. Rabatin s 
tým, že SOAR čaká návrh obce, či sa chce so spoločnosťou finančne vyrovnať alebo nie. Obec je 
ochotná uhradiť pripojovacie poplatky, no je potrebné nájsť právnu formu, na základe čoho. Pokiaľ 
sa prijme uznesenie, že 7 tis. € áno, pôjde na jednanie do Žiliny a spoločne so zástupcami spol. 
SOAR budú hľadať vhodnú právnu formu, na základe ktorej bude možné pripojovacie poplatky 
uhradiť.  
 
p. prednostka uviedla, že  bytový dom bol kupovaný za kúpnu cenu. Nevie nájsť právny titul okrem 
dohody o urovnaní sporných strán, aby obec vyplatila zo svojho rozpočtu pripojovacie poplatky, 
keď na žiadosti o pripojenie je uvedená spoločnosť SOAR, ktorú obec nepoverila. 
Uvedenou otázkou je možné sa zaoberať po výsledku rokovania s p. Hudecom.  
 
p. starosta povedal, že pripojovacie poplatky bola v tom čase povinná zaplatiť obec.  
 
JUDr. Mgr. Peter belica uviedol, že zaplatenie pripojovacích poplatkov má zmysel za podmienky, že 
bude urobená hrubá čiara. 
 
Hlavný kontrolór skonštatoval, že je prijaté uznesenie na 7 tis. €. Je potrebné nájsť právny titul, na 
základe čoho je možné im peniaze uhradiť.  
 
p. starosta povedal, že prvé kroky povedú do Žiliny do sídla spoločnosti SOAR, so zámerom 
dosiahnuť dohodu o urovnaní zo strany obce, uhradiť 7 tis. € za pripojovacie poplatky. Ostatné 
sporné ostáva sporné.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo informácie o projekte BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s a predloženú 
právnu analýzu od Mgr. Páchnika 
II. berie na vedomie informácie o projekte BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s a 
predloženú právnu analýzu od Mgr. Páchnika 
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert,  JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, 
Mgr. Róbert Kováč)  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2021  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo návrh na zmenu rozpočtu na r. 2021 
Bežné príjmy:  
Daň zo závislej činnosti FO     P 111003   41  + 50 000,00  
Kapitálové príjmy:  
Príjem z predaja pozemkov     P 233001   43  + 30 000,00  
Bežné výdavky:  
Údržba miestnych komunikácií    V 635006  04.5.1 41  + 60 000,00  
Servis, opravy, údržba-rozvoj obce    V 634002  01.1.1  41  +   1 800,00  



________________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 14.09.2021 

 
   
  

Prepravné a prenájom dopr.prostriedkov   V 634004  01.1.1  41  -       500,00  
Údržba telekomunikačnej techniky    V 635003  01.1.1  41  -    1 300,00  
Údržba prevádzkových prístrojov    V 635004  01.1.1  41  +      500,00  
Prenájom prevádzkových prístrojov    V 636002  01.1.1  41  -       500,00  
Manká a škody      V 637029  01.1.1  41  +      910,00  
Poistné       V 637015  01.1.1  41  -       310,00  
Pokuty a penále, úroky z omeškania    V 637031  01.1.1  41  -       400,00  
Reprezentačné služby     V 637036  01.1.1  41  -       200,00  
Zber kuchynský odpad     V 637005  05.1.0  41  + 12 000,00  
Zber, odvoz a uskladnenie odpadu    V 637005  05.1.0  41  -  10 000,00  
Zber odpadového skla     V 637005  05.1.0  41  -    1 000,00  
 Zber plastov       V 637005  05.1.0  41  -    1 000,00  
Verejné osvetlenie-el.energia     V 632001  06.4.0  41  -    1 500,00  
Údržba verejného osvetlenia     V 635006  06.4.0  41  +   1 500,00  
Exekučné služby      V 637005  01.1.1  41  -     2 000,00  
Ostatné služby-nájomné byty     V 637005  06.6.0  41  +    2 000,00  
Interiérové vybavenie ŠJ MŠ     V 633001  09.6.0.1 41  -     1 700,00  
Prevádzkové prístroje ŠJ MŠ     V 633004  09.6.0.1 41  +       900,00  
Všeobecný materiál ŠJ MŠ     V 633006  09.6.0.1 41  +       800,00  
Príspevok na TV a šport     V 642001  08.1.0  41  +    6 600,00  
Oprava športových zariadení     V 635006  08.1.0  41  -     6 600,00  
 
Kapitálové výdavky:  
Nákup defibrilátora      V 713004  03.2.0  41  +     2 300,00  
Park Ď.Langsfelda-projekt.vybudovanie   V 717001  06.6.0  41  -      2 300,00  
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov   V 717002  04.5.1  41  +   20 000.00  
 
Finančné operácie:  
Použitie rezervného fondu     P 454001  01.1.1  46  + 187 836,54  
Bežné výdavky:  
Istina – uznaný dlh      V 637200  01.1.1  46  + 107 035,72  
Úroky z omeškania      V 637031  01.1.1  46  +    80 800,82  
 
II. schvaľuje zmenu rozpočtu na r. 2021 
Bežné príjmy:  
Daň zo závislej činnosti FO     P 111003   41  +     50 000,00  
 
Kapitálové príjmy:  
Príjem z predaja pozemkov     P 233001   43  +    30 000,00  
 
Bežné výdavky:  
Údržba miestnych komunikácií    V 635006  04.5.1  41  +     60 000,00  
Servis, opravy, údržba-rozvoj obce    V 634002  01.1.1  41  +       1 800,00  
Prepravné a prenájom dopr.prostriedkov   V 634004  01.1.1  41  -           500,00  
Údržba telekomunikačnej techniky    V 635003  01.1.1  41  -        1 300,00  
Údržba prevádzkových prístrojov    V 635004  01.1.1  41  +           500,00 
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Prenájom prevádzkových prístrojov    V 636002  01.1.1  41  -            500,00 
Manká a škody      V 637029  01.1.1  41  +           910,00  
Poistné       V 637015  01.1.1  41  -            310,00  
Pokuty a penále, úroky z omeškania    V 637031  01.1.1  41  -            400,00  
Reprezentačné služby     V 637036  01.1.1 41  -            200,00  
Zber kuchynský odpad     V 637005  05.1.0  41  +       12 000,00  
Zber, odvoz a uskladnenie odpadu    V 637005  05.1.0  41  -        10 000,00  
Zber odpadového skla     V 637005  05.1.0  41  -          1 000,00  
Zber plastov       V 637005  05.1.0  41  -          1 000,00  
Verejné osvetlenie-el.energia     V 632001  06.4.0  41  -          1 500,00  
Údržba verejného osvetlenia     V 635006  06.4.0  41  +         1 500,00  
Exekučné služby      V 637005  01.1.1  41  -          2 000,00  
Ostatné služby-nájomné byty     V 637005  06.6.0  41  +         2 000,00  
Interiérové vybavenie ŠJ MŠ     V 633001  09.6.0.1 41  -          1 700,00  
Prevádzkové prístroje ŠJ MŠ     V 633004  09.6.0.1 41  +            900,00  
Všeobecný materiál ŠJ MŠ     V 633006  09.6.0.1 41  +            800,00  
Príspevok na TV a šport     V 642001  08.1.0  41  +         6 600,00  
Oprava športových zariadení     V 635006  08.1.0  41  -          6 600,00  
 
Kapitálové výdavky:  
Nákup defibrilátora      V 713004  03.2.0  41  +          2 300,00  
Park Ď.Langsfelda-projekt.vybudovanie   V 717001  06.6.0 41  -           2 300,00  
Rekonštrukcia komunikácií a chodníkov   V 717002  04.5.1 41  +        20 000.00  
Finančné operácie:  
Použitie rezervného fondu     P 454001   46  +       187 836,54  
Bežné výdavky: Istina – uznaný dlh    V 637200  01.1.1  46  +       107 035,72  
Úroky z omeškania      V 637031  01.1.1  46  +         80 800,82  
Za: 9 (Mgr. Gabriela Pecková, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert,  JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., MUDr. Richard Koyš, 
Mgr. Róbert Kováč)  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
 
Správy z komisií OZ  

Mgr. Róbert Kováč uviedol, že stromy v Bellovom parku zasahujú do elektrického vedenia, je 
potrebné ich opíliť. Komisia riešila žiadosť p. Gellena o vypílenie stromov, na základe obhliadky 
bolo zistené, že nejavia známky poškodenia.  
p. Skokňa naniesol nesúhlas s prečíslovaním parkovania na ul. Tehelnej, kde sa urobil zátaras aby 
každý byt mal vlastné parkovacie miesto. 
Komisia riešila nevyužitý priestor pri Váhu. Ďalej sa zaoberala požiadavkou orezania kosodreviny  
na ul. Tehelnej.  
Komisia sa zaoberala návrhom platenia za parkovacie miesta 50 €/rok na ul. Tehelnej a v 
Hradiskách. Komisia riešila požiadavku p. Špirkovej na vyčistenie koryta potoka cez Saské 
záhumnie, aby sa tam nezadržiavali nečistoty. 
Komisia riešila náletové dreviny pri železničnej stanici pri Koradoore, uvedené je v správe Povodia 
Váhu. 
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Ďalej sa komisia zaoberala otázkou, nakoľko sa platí daň za psa, bolo by vhodné zakúpiť vrecká s 
logom psa a tieto rozmiestniť v štyroch lokalitách, kde sa aktivizujú psíčkari. 
Uviedol, že komisia jednala s p. Karcolom, ktorý potrebuje pomôcť s kastráciou mačiek, riešiť 
neúnosný stav. Bolo vyvinuté jednanie s MUDr. Blahušiakovou. 
Komisia riešila potrebu výmeny starých veľkokapacitných kontajnerov na zbernom dvore a žiadosť 
p. Jurčovej o výrub tuje, ktorá poškodzuje hrobové miesto na cintoríne. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. informovala o príprave Dňa lekárov, ktorý sa zrealizuje do konca 
septembra pokiaľ to epidemiologická situácia dovolí. 
 
p. starosta požiadal, aby bola pozvaná aj MUDr. Matušová, bývalá detská lekárka. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. požiadala o ocenenie bezpríspevkových darcov krvi z obce Sučany, 
ktorí získali zlatú, striebornú a diamantovú Jánskeho plaketu.  
Informovala, že komisia vyhodnocovala školský prospech detí, riešila dotácie na stravu, podnety 
občanov.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo predložené žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky a 
posúdilo ich nasledovne: Eva Facunová, Marta Bulková, Stanislava Bulková, Martina Masláková, 
Jozef Štanga 
II. schvaľuje jednorazové dávky v hmotnej núdzi a o mimoriadne dávky: 
Marta Bulková – 50,- €  
Stanislava Bulková – 100,- €  
Martina Masláková - 100,- €  
Jozef Štanga – 50,- €  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  informovala, že v Dojčenskom ústave je umiestnené dieťa z obce, 
ktoré nemôže ísť domov, nemá vytvorené vhodné podmienky. Uvedené riešila prípadová komisia. 
Ďalej informovala, že p. Šutovi bola poskytnutá mimoriadna dávka. Evička navštevuje materskú 
školu v Sklabini. Bola jej poskytnutá dotácia – batoh a školské potreby pre základnú školu.  
 
JUDr. Mgr. Peter Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku. Kontrolovala stav 
zanedbávania školskej dochádzky v kooperácii zložiek obecného úradu (komunitné centrum, 
terénna práca, sociálny referát).  
Komisia sa zaoberala pokutovaním zákazov parkovania, postačujúca je fotografia. 
Komisia sa zaoberala žiadosťou o realizáciu Miestnej občianskej poriadkovej služby. 
Na návrh predsedu komisie PhDr. Miloša Bellu komisia navrhuje zmenu zapisovateľa – odvolanie 
p. Petra Slobodníka a menovanie Mgr. Lenky Slávikovej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
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I. prerokovalo Odvolanie Petra Slobodníka z funkcie zapisovateľa Komisie verejného poriadku a 
menovanie Lenky Slávikovej za zapisovateľa Komisie verejného poriadku 
II. odvoláva Petra Slobodníka z funkcie zapisovateľa Komisie verejného poriadku 
III. menuje Lenku Slávikovú za zapisovateľa Komisie verejného poriadku  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá sa zaoberala už 
prejednávanými žiadosťami, ako aj ponukou p. Kolčáka, informáciou o prebytočnom majetku ŽSR. 
Komisia sa zaoberala aj budovou starej lekárne, ktorej majiteľ zvažuje jej asanáciu. Hľadalo sa 
zmysluplné využitie historickej budovy. 
Stavebná komisia riešila žiadosť reštaurácie Orea o vybudovanie 15 parkovacích miest pri Klube 
dôchodcov. Pozemok je vedený ako záhrada, muselo by sa to riešiť s Okresným úradom, Odborom 
pozemkového a lesného hospodárstva. Mali by sa zainteresovať podnikateľské subjekty v okolí. 
Komisia riešila výzvu Interreg, budovu stavebného úradu a Robotníckeho kultúrneho domu. 
Zaoberala sa informáciou o výhernom uchádzačovi verejného obstarávania – VHS asfalty. Riešila 
žiadosť Zväzu záhradkárov. 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že sú aj iné možnosti, je možné naviesť autá na ul. Stará hradská, je to 
slepá ulica, môže tam byť návesť na parkovanie Orea. Vybudovaním parkoviska pri Klube 
dôchodcov by obec znehodnotila vlastný majetok.  
 
p. starosta informoval, že p. Zdeno Olšovský sa chystá oprášiť štúdiu p. Králika, jeho zámer bude 
predmetom rokovania nasledujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Ďalej informoval o zámere výstavby rodinných domov v starom Schulzovom dvore, historická 
budova ostane zachovaná s možnosťou využitia na materskú školu. Žiadatelia našli spôsob 
financovania projektu. 
 
Mgr. Pecková skonštatovala, že ekonomická komisia neodporúča schváliť zámer reštaurácie Orea 
zriadiť parkovisko. Prerokovanie zámeru p. Kolčáka bude na nasledujúcom zasadnutí. Komisia 
prejednala žiadosť p. Sčasnoviča o náhradu škody spôsobenej na motorovom vozidle vo výške 
901€, odporúča pokúsiť sa dohodnúť na spoluúčasti na spôsobenej škode.  
 
p. starosta navrhol zmenu zapisovateľky kultúrnej komisie počas PN p. Mihálikovej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Odvolanie Kataríny Mihálikovej z funkcie zapisovateľa Komisie kultúry a športu a 
menovanie Lenky Žuchovej za zapisovateľa Komisie kultúry a športu 
II. odvoláva Katarínu Mihálikovú z funkcie zapisovateľa Komisie kultúry a športu 
III. menuje Lenku Žuchovú za zapisovateľa Komisie kultúry a športu  
Za: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. Martin Giert, JUDr. 
Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany  
Za: 10 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica, Ing. Marián Dianovský, p. 
Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, 
MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Sučany 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia verejného poriadku sa zaoberala možnosťou živého 
prenosu zo zasadnutia obecného zastupiteľstva. Zvukový záznam by mal byť zverejnený do 5 dní 
od zasadnutia na webovom sídle obce.  
Na základe ankety zverejnenej na webovom sídle obce malo 85 % opýtaných záujem o online 
vysielanie rokovania obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo Návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Sučany 
II. schvaľuje dodatok č. 3 k Rokovaciemu poriadku obecného zastupiteľstva obce Sučany  
Za: 8 (Mgr. Gabriela Pecková, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský,  MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH., JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová, MUDr. Richard Koyš, doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert) 
 
R ô z n e 
 
p. Kyselica povedal, že je zanedbané kosenie cintorína. Na web-stránke obce je zverejnená zmluva 
o dielo p. Richardy Facunovej. 
 
p. starosta odpovedal, že menovaná vykonáva pomocné práce pri kosení cintorína.  
 
p. Kyselica ponúkol vianočný stromček, smrek pichľavý, na spílenie za bytovkou na ul. Tehelnej. 
 
Ing. Marián Dianovský uviedol, že obdržal petíciu občanov z Hrabín, celkom 90 podpisov. Občania 
žiadajú zrealizovanie detského ihriska, preliezok v danej lokalite. 
 
p. starosta odpovedal, že bola podaná ďalšia žiadosť na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny  
na detské ihrisko.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. informoval, že občania žiadajú opravu svetiel na cintoríne.  
 
p. starosta odpovedal, že sa bude na tom pracovať, aj na ul. Mierovej, kde menila distribučná 
spoločnosť vedenie a  vodiče za izolované, bude potrebné prehodiť obecné podperné svietidlá za 
nové, kde distribučná spoločnosť menila stĺpy za betónové. 
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Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že je potrebné opraviť a prisypať vpusť na križovatke ulíc 
Komenského a Dukelských hrdinov.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že od 1.5.2021 funguje objektívna zodpovednosť. Opýtal sa, kto bude vydávať  
rozhodnutia zo strany obce a kto bude vstupovať do evidencie polície. 
Ďalej sa opýtal, či merače rýchlosti majú len informatívny význam, alebo je možné použitie pre 
správne konanie. Tým pádom sa nevybrali poplatky zo správneho konania. 
Opýtal sa, koľko obec získala za Covid-19 a na čo budú peniaze použité. 
Ďalej uviedol, že vývesné stojany sú v parčíku na pozemku obce. Je ich potrebné odstrániť na 
náklady obce alebo podnikateľa.  
Pochválil obsluhu zberného dvora. Navrhol, že zamestnanec by si zaslúžil pracovať na pracovnú 
zmluvu. 
 
p. starosta odpovedal, že vstup do evidencie polície nie je možný. Objektívnu zodpovednosť budú 
vykonávať hasiči. Bude sa fotiť a odosielať, všetko je pripravené. Čo sa týka meračov, majú 
informatívny efekt, vodiča pribrzdia. Nestálo to obec veľa a efekt je značný. 
Čo sa týka bunky p. Dibdiakovej, podnikanie bolo ukončené. Pán Olšovský tadiaľ dovedie prípojky, 
nemá iný bod napojenia.  
Ďalej odpovedal, že informáciu, koľko obec získala z Covid-u nemá k dispozícii, je možné ju získať 
u hlavnej účtovníčky obce. Obec platila zastrešujúce Mobilné odberové miesto, dezinfekciu, 
ochranné pomôcky, no nebola stratová.  
 
p. prednostka dodala, že sa jednalo o účelovú dotáciu na dezinfekciu, defibrilátor, hygienu. Obec 
nemá metodický návod na použitie dotácie.  
 
p. Kyselica sa opýtal na daň z ubytovania. 
 
p. prednostka uviedla, že informácia bola podaná na predchádzajúcom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva, stav sa nezmenil.  
 
p. Kyselica uviedol, že na Štiavnickej ceste vyrástli dva rodinné domy. Uviedol, že stavebný úrad 
by to mal preveriť.  
 
p. starosta odpovedal, že tieto stavby povoľovala Ing. Rybáriková. Dokumentácia znela na projekt 
ubytovne.  
 
MUDr. Koyš uviedol, bývalá lekáreň a dom služieb nie sú v majetku obce, ohrozujú občanov. Čo sa 
týka bývalého domu služieb, navrhol vyzvať majiteľov budov, aby zachovali bezpečnosť. 
 
p. starosta odpovedal, že oslovil majiteľa, nafotil poškodenia. Pán Kubinec uvažoval o odpredaji 
budovy, ponuka doposiaľ neprišla. Na základe upozornenia porast zasahujúci do chodníka orezal.  
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že komín starej lekárne je na spadnutie. Uviedol, že je 
potrebné uvažovať nad účelom využitia. Je to pozostatok židovskej komunity. 
Skonštatoval, že budova gymnázia sa zatepľuje, opýtal sa, kto na stavbu dohliada. 
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p. starosta odpovedal, že obec sa nevyjadrovala k projektu rekonštrukcie gymnázia. Vedenie 
gymnázia získalo finančné prostriedky cestou energetickej úspornosti, zateplenia. Znak gymnázia 
bude iný, názov školy tam ostane.  
 
p. prednostka uviedla, že p. Ristvej bol na obecnom úrade, zámer rekonštrukcie vysvetlil.  
 
MUDr. Koyš navrhol zriadenie funkcie obecného záhradníka, ktorý by sa staral o verejnú zeleň.  
 
p. starosta povedal, že sa uvažuje o presadení platanov ku predajni Kama a o dovýsadbe platanov p. 
Podolákom. 
 
MUDr. Koyš uviedol, že multifunkčné ihrisko je v horšom stave. 
 
p. starosta odpovedal, že sa demontovali mantinely, brány sú odstránené. Ak tam bude niekto 
športovať, brány sa osadia. Uvažovalo sa s tým, že by sa tam nedávali mantinely, ale natiahli by sa 
siete.  
 
MUDr. Koyš povedal, že vstup na staré ihrisko v smere od malého dielu je zamknutý. Požiadal o 
sprístupnenie vstupu pre deti.  
 
p. prednostka skonštatovala, že vzhľadom k prijatému všeobecne záväznému nariadeniu budú do 
domácností distribuované prihlášky. Občania si sami zvolia frekvenciu zvozu odpadu.  
 
Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
Záver 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
          

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

    .....................................            .............................................. 

                                    JUDr. Mgr. Peter Belica  Mgr. Róbert Kováč 
                overovateľ           overovateľ 

                                .....................................  ........................................ 

     Mgr. Eva Belicová                       Martin Rybár  

           prednostka obecného úradu                        starosta obce 
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Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 14.09.2021 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Eva Belicová    -   prednostka obecného úradu  
3.   Mgr. Radoslav Olašák  -   hlavný kontrolór 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert  - ospravedlnený 
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 


